
Kort verslag presidium 30 augustus 2023

Aanwezig: A. van Erk (voorzitter), F. Evers (BBH), R. Heemskerk-Rekké (Bloeiend Hillegom)K. 
Langeveld (CDA), L. Pijnacker (VVD), R. Semrek (D66), H. de Hoog (GroenLinks), Y. 
Hermans (griffier, verslag) 

 
Afwezig: H. Cornet (HvH) (met kennisgeving)

1. Opening en vaststellen agenda
De voorzitter opent de vergadering.

2. Vaststellen verslag d.d. 22 juni 2023
Het presidium stelt het verslag met een kleine wijziging vast. 
Dit betreft de afspraak dat het voorafgaand aan de vergadering niet nodig is om de reden te 
vermelden waarom een fractie van een hamerstuk een bespreekstuk wil maken. Dit zal 
tijdens de vergadering gebeuren. Een en ander stond wat onduidelijk in het verslag.

Naar aanleiding van:
- De werving en selectie griffiemedewerker is succesvol afgerond. Zij komt vanuit de 

HLTsamen organisatie en start 25 september.
- De werving en selectie van de gemeentesecretaris is succesvol afgerond. Hij komt ook 

uit de HLTsamen organisatie en start op 1 september.
- De vraag over teambuilding /bijpraten processen-procedures komt onder agendapunt 

10 aan de orde.
- Het verslag van het presidium is openbaar.

3. Mededelingen / ingekomen stukken
Geen mededelingen.

4. Actualiseren actielijst
- 19 januari 2023: 01-6 Evaluatie Stuur van Hillegom - In overleg met communicatie een 

poll uit laten zetten onder de inwoners over de bekendheid van het programma. 
De griffier zal nagaan wat hier de stand van zaken is.

- 22 juni 2023: 06-3 Rondvraag - Onderzoeken mogelijkheden teambuilding / 
inwerksessie over processen en procedures
Blijft op de actielijst staan totdat die is afgerond.

5. Organisatieontwikkeling en samenwerking in de regio
- Op 20 september is er een regiocongres Holland Rijnland. Hier komt ook de Regionale 

investeringsagenda aan de orde. Het is belangrijk als minimaal 1 persoon per fractie 
aanwezig is. De fractievoorzitters brengen dit onder de aandacht van de eigen fractie.
Actie: fractievoorzitters

- HLTsamen: de organisatie moet wat efficiënter. De organisatieontwikkeling zou wat 
sneller mogen gaan. Hier zal stevig op ingezet worden. Wel is er inmiddels meer grip en 
zijn er veel nieuwe mensen aangenomen.

6. Raadsagendaplanning (RAP)
Wijzigingen RAP:
- Vanwege de drukke agenda van de commissie op 28 september verzoekt het presidium 



de onderwerpen ‘Het Groenbeheerplan Hillegom 2023-2032’ en het  ‘Programma Water
en Klimaatadaptatie (PWKA)’ te verplaatsen naar de commissie van 25 oktober 
aanstaande / raad 9 november.
Actie: griffier

- Inmiddels is bekend dat op de beeldvormende commissie op 27 september een 
presentatie over het ondernemersfonds wordt gegeven. Dit zal op de RAP worden gezet.

Afgesproken wordt dat de stukken die inmiddels bij de griffie bekend zijn, beschikbaar 
komen voor de raads- en burgerleden. De stukken zullen plaatst worden bij de commissie 
waarop de behandeling voorzien is. Deze afspraak geldt voor alle stukken die in de toekomst
beschikbaar worden gesteld.
Actie: griffier

7. Uitvoering werkafspraken – groenbeheerplan
Tijdens de beeldvormende commissie op 27 september zal ook de context geschetst worden
wat betreft groenbeheerplan. Dit onderwerp staat namelijk ook op de lijst van onderwerpen
in het kader van de werkafspraken. Tijdens de beeldvormende vergadering zal een en ander 
toegelicht worden.

8. Bespreken wijze van terugkoppeling Dunantstaete
De raad zal in eerste instantie in een informele en besloten setting op 21 september 
geïnformeerd worden over de ontwikkelingen rondom Dunantstaete. Aandacht gevraagd 
wordt voor het feit dat dit een uitwerking van de motie is en dat inwoners ook graag willen 
weten wat de voortgang is. Geconcludeerd wordt dat dit op dit moment nog even niet kan  
In een volgend presidium zal hier opnieuw over gesproken worden.

9. Deelnemers werkgroep Grip op Samenwerking
Er heeft zich een tweetal burgerleden aangemeld. Het presidium heeft de voorkeur dat 
minimaal één van de twee deelnemers een raadslid is. De fractievoorzitters zullen 
bespreken in de fracties wie van de raadsleden alsnog interesse heeft. Het onderwerp wordt
geagendeerd voor het eerstvolgende presidium. Dan zal het presidium ook een keuze 
maken wie namens de raad afgevaardigd wordt.

10. Opleidingswensen raad
Er zal in januari een avond ingepland worden. Tijdens deze avond komen dan in elk geval 
aan bod ‘De kunst van het vragenstellen’ en ‘Processen en procedures’. De fractievoorzitters
zullen in de fracties bespreken of er nog andere opleidingswensen zijn.

11. Rondvraag
- Leden klankbordgroep rekenkamer: de desbetreffende fractievoorzitters zullen de 

zittende leden van de rekenkamercommissie vragen of zij interesse hebben om zitting te
nemen in de klankbordgroep. Aangezien er 3 leden nodig zijn, zullen alle 
fractievoorzitters de vraag bij hun fractie neerleggen wie interesse heeft om deel te 
nemen. Als de namen bekend zijn vóór de raadsvergadering van 21 september dan zal 
dit meegenomen worden in het raadsbesluit voor de benoeming van de leden van de 
nieuwe rekenkamer, anders zal dit zo snel mogelijk daarna gebeuren.
Actie: fractievoorzitters

- De vraag over het onderhoud / beheer van de gietijzeren plantenbakken in het centrum 
wordt terug verwezen naar de wethouder.

- De adviezen van de welstandscommissie gebeuren op basis van de kaders die vooraf 
door de raad zijn gesteld. Afwijken van deze adviezen moet goed gemotiveerd worden.

- N.a.v. een voorliggend (principe) verzoek en de daarvoor door de raad vastgestelde 



kaders: In hoeverre kan de raad afwijkend van de gestelde kaders besluiten. Dit blijkt en 
lastige. Voor een deel van de vraag geldt dat dit ook meegenomen moeten worden in de
evaluatie ISG. Deze evaluatie loopt nog. Eventueel kan het onderwerp ook besproken 
worden tijdens een besloten technische avond.

- Raadspreekuur: het presidium vraagt de griffie eens goed te kijken naar het voorwoord 
dat de voorzitter van het raadspreekuur uitspreekt. Daarnaast is het goed om de 
spelregels en wat er verwacht kan worden tijdens het raadspreekuur ook op papier te 
zetten. Deze kan dan toegestuurd worden aan degenen die gebruik willen maken van 
het raadspreekuur.
Actie: griffier

- De griffie wordt gevraagd om bij het toezenden van de raadsbrieven aan de raads- en 
burgerleden geen agenderingsverzoeken mee te sturen. Dit leidt tot verwarring.

- Er wordt aandacht gevraagd voor de lay-out van stukken. Soms lijkt het op knip- en 
plakwerk. Dat ziet er niet uit. De voorzitter zal hier tijdens de college vergadering 
aandacht voor vragen.

- De voorzitter doet een terugkoppeling over het besluit van de Raad van State over De 
Zuilen.

- Onder het kopje Hillegom, Lisse en Teylingen in het raadsvoorstel wordt alleen iets 
ingevuld als het voorstel ook in Lisse en Teylingen wordt voorgelegd.

12. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 22.35 uur.


